
Axmarby-Gåsholma VägsamFällighet 

Protokoll ordinarie årsstämma 2025-06-14 

1. Stämman öppnades och stämman ansåg mötet behörigt utlyst. 

2. Dagordningen fastställdes av mötet. 

3. Till ordförande för mötet valdes Per Stefansson. 

4. Till sekreterare för mötet valdes Mariana Elfving 

5. Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Stig Sandberg och Lars Lindström 

6. Styrelsens förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2024 godkändes. 

7. Revisionsberättelsen godkändes och stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 

verksamhetsåret. 

8. Balans- och resultaträkning för vägsamfälligheten 2024 fastställdes av stämman. 

9. Styrelsens förslag till budget och debiteringslängd för 2025 godkändes. Debiteringslängder för 

år 2024 och 2025 fanns framlagda. 

IO. Styrelsens förslag till vägavgifter: En ökning av vägavgiften görs med 100/0 för att finansiera den 

ökade kostnaden som uppstått bland annat på grund av Skatteverkets ändrade regler. Mötet godkände 

förslaget. 

11. Inkomna motioner: Inga nya motioner har inkommit. Uppföljning av föregående års motion 

gällande lupiner. Dikeskanterna från "stengubben" och in till Gåsholma har klippts av L Söderström i 

juni, det för att ta bort lupiner. Kostnad: 6650 kr. Mötet ansåg att kostnaden var hög och att man 

kommande år inte skulle beställa kantklippning för ändamålet, 

12. Stämman beslutade om oförändrade ersättningar till styrelse och revisor för 2025. 

13. Till ordförande valdes Roger Wilund för tre år. Kassör: Kerstin Söderlund (ett år kvar) 

Sekreterare: Bengt-Göran Lindqvist (två år kvar) 

14. Till personliga suppleanter (ett år) valdes: 

För ordförande: Erik Björnsson 

För kassör: Ilona Lagnert 

För sekreterare: Mariana Elfving 

15. Val av revisorer: 

Erik Wallman valdes för två år. 

Håkan Odén (ett år kvar) 

 

 

 



16. Val av revisorssuppleanter: Tord Sandberg valdes för ett år 

Björn Wilund valdes för ett år 

17. Val av vägfogde: Torgny Ånhag valdes för ett år 

18. Val av valberedning: 

Elaine Björnsson valdes för ett år 

Stig Sandberg valdes för ett år 

19. Övriga frågor: Försök att få slamtömning vid tidpunkt då vägen ej är känslig för tjälskador 

kommer att fortgå och kontakt med Gästrike återvinnare kommer att ske under hösten 2025. 

20. Protokollet kommer att anslås på anslagstavlan och på hemsidan. 

21. Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

Vid protokollet: Stämmans ordförande: 

 

  

  
 

 

Mariana Elfving Per Stefansson 

Justeras:  

               Lars Lindström 

 


